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ЕЛЕНА
БАЛТАДЖИЕВА

Времето за размисъл не 
е един ден преди изборите 
и един миг преди да пуснеш 
бюлетината в урната.  
Дела трябват, 
а не думи!
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ЕЛЕНА БАЛТАДЖИЕВА: ВРЕМЕТО ЗА РАЗМИСЪЛ 
НЕ Е ЕДИН ДЕН ПРЕДИ ИЗБОРИТЕ И ЕДИН МИГ 

ПРЕДИ ДА ПУСНЕШ БЮЛЕТИНАТА В УРНАТА. 

ДЕЛА ТРЯБВАТ, А НЕ ДУМИ!

Мандатът ми – моят, а и на целия 
общински екип, бих казала и на 
всички граждани на община Каварна, 
беше белязан от трудности, които 
направиха съществен отпечатък 
върху финансовото ни развитие.  Не 
мога да изключа влиянието на ковид 
епидемията, галопиращата инфла-
ция, политическата нестабилност, 
липсата на бюджет в по-голямата 
част от 2023 г., разбира се, и войната 
в Украйна, която нанесе изненадва-
щи поражения върху туристическата 
индустрия. 

Под натиска на този комплекс от 
негативни фактори ние трябваше да 
се справим и с наследството от над 
три милиона и половина финансов 
дълг, който сковаваше нормалния 
ритъм за развитие на общината още 
от първия ден на мандата ми – от 
нови инвестиции до поддържане на 
съществуващата база, а така също 
и в областта на здравеопазването, 
образованието, културата, спорта, а 
най-вече в инфраструктурата на Ка-
варна и по-малките населени места.

С оскъдните бюджети, някои напо-
добяваха подаяния, с остаряло или 
постоянно променящо се законода-
телство, особено в областта на об-
щинската изпълнителна власт, често 
се озовавахме в лабиринт от пречки 
да разрешим местни проблеми от 
жизнено значение за местното насе-
ление. Това понякога ни принуждава-
ше да вземаме непопулярни мерки, 
против нашето и на населението на 
общината виждане и желание.

ИЗВЪРВЯХМЕ 
ТРУДЕН ПЪТ - ОТ 
НАСЛЕДСТВО С 
ТРИ МИЛИОНА 
ЗАДЪЛЖЕНИЯ 

ДО ФИНАНСОВА 
СТАБИЛНОСТ



ИЗВЪРВЯХМЕ ТРУДЕН ПЪТ – ОТ НАСЛЕДСТВО С ТРИ 
МИЛИОНА ЗАДЪЛЖЕНИЯ ДО ФИНАНСОВА СТАБИЛНОСТ
През мандата въведохме строг 

финансов контрол върху разходите 
и приходите и днес имаме всеки 
ден реална картина на финансовото 
състояние и твърдя, че общината е 
финансово стабилна. Успяхме да 
намерим баланса за развитието 
на цялата палитра от общински 
дейности.

През мандата не обложихме на-
шите съграждани със самоволно 
вдигане на местните данъци и такси, 
въпреки натиска на някои от управ-
ниците на държавата през четирите 
години. Старахме се да изчистим 
много незаконни дейности, които 
наследихме, при това с много раз-
говори и убеждаване в интерес на 
нашите съграждани.

Чрез МИРГ – Каварна и 
Шабла, общината продъл-
жи стратегия за финанси-
ране на дейности подмо-
магащи нейното развитие.

Продължихме евроин-
теграцията на общината 
чрез спечелването на ев-
ропроекти и тяхното из-
пълнение. 

Стабилизирането на фи-
нансите позволи на екипа, 
според възможностите на 
бюджета ни, да съхрани 
и доразвие обслужването 
на населението във всички 
социални сфери – здраве-
опазване, образование, 
култура, спорт, в някои от 
които, особено в началото 
на мандата, се появиха 
остри финансови пробле-
ми. Така успяхме да фи-
нансираме и  дейности 
по инфраструктурата на Каварна 
и селата, всяка година да подгот-
вяме общината за туристическия 
сезон, който осигурява значителни 
приходи. 

През мандата лично положих ог-
ромни усилия да осигуря дарения 

за финансиране на редица обекти. 
Само през последната година бяха 
осигурени дарения за финансиране 
на следните обекти:

Облагородяване на общински 
имот по ул. ,,Максим Горки ” в гр. 
Каварна и оформяне на зона за 
отдих и игри;

Закупуване и монтаж на профе-

сионална електрическа фурна на 
две нива за Детска градина ,,Ра-
дост“ в гр. Каварна;

Закупуване и монтаж на пещ за 
изпичане на керамика с обем 130 
литра за Общински детски ком-
плекс – Каварна;

Подмяна на настилка на алеи в 
двора на Детска ясла ,,Щастливо 

детство», гр. Каварна;
Монтаж на допълнителни съоръ-

жения за игра в Детска ясла ,,Щаст-
ливо детство», гр. Каварна;

Облагородяване на паркинг по ул. 
,,Цар Калоян“ в гр. Каварна;

Доставка и монтаж на допълните-

лен офис контейнер за помещение 
,,за майки с деца“, към автогара гр. 
Каварна (включително подготовка 
на основа, връзка със съществуващ 
контейнер и офис оборудване);

Закупуване и монтаж на газова 
горелка към ОВК инсталацията  на 
СУ “Стефан Караджа“ гр. Каварна. 

 Подмяна на детските съоражения 
в Централния градски парк 
и на площада „Защитата на 
Каварна“ . 

Осигуряване на кътове за 
отдих и забавления за децата 
в малките населени места;

Осигурихме техника, ками-
они /сметосъбиращи/ мото-
метачна машина, водоноска, 
радиоуправляема машина за 
косене и мелене на клони, 
контейнеровоз и др.  за об-
щинското предприятие, като 
започнахме да чистим ние 
общината. Закупени бяха и 
съдове за смет;

Извършихме рекултивация 
на общинското депо за отпа-
дъци;

С цел по- добро обслужва-
не от страна на  общинска 
администрация, закупихме 
три чисто нови  автомобила, 
от държавата поискахме и 
получихме още един. Всички 
изоставени общински  негодни 

автомобили бракувахме и предадо-
хме за скрап;

Дължа да отбележа, че финансо-
вата стабилност се дължи и на про-
фесионалната работа на екипа от 
общински специалисти и служители, 
който през мандата беше обновен. 
Направени бяха ефективни струк-
турни промени. Закупихме нови 

компютри и въведохме ефективни 
компютърни програми, с които по-
стигнахме всекидневна прозрачност 
на управлението, разрешихме ва-
жни проблеми с корупцията, които 
пречеха на финансовата стабилност 
на общината.
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ОБЩИНА КАВАРНА СЕ УТВЪРЖДАВА КАТО НАДЕЖДНО 
МЯСТО ЗА ЖИВЕЕНЕ И ИНВЕСТИЦИИ

През мандата постигнахме значител-
ни успехи в териториалното развитие 
на общината, въпреки изключително 
трудните условия, в които работехме.

Още в началото, 
въпреки огромния 
финансов дефицит, 
ремонтирахме и 
приведохме в при-
личен вид участъци 
около Спортната 
зала, училищата, 
в ъ з с т а н о в и х м е 
частично повре-
дени тротоарни 
настилки, зелени 
площи,  улични 
платна, с които 
осигурихме лесен 
достъп до сградите 
на хора и автомо-
били. Извършихме 
рехабилитация на 
настилки на тери-
торията на общи-
ната. Лично като 
кмет инициирах 
срещи с жителите на селата и с много 
доброволен труд подобрихме чистотата 
и вида на населените места.

Водопроводната мрежа в Каварна, 

Българево бе подновена.
С осигурени от нас дарения поста-

вихме мантинели по опасния път Топо-
ла-Балчик.

Значителна дейност 
развихме за подобрява-
не и обезопасяване на 
околната среда около 
детските градини и учи-
лищата.

Разчистихме незакон-
ни и остарели, опасни за 
населението постройки, 
осигурихме допълнител-
ни безплатни паркомес-
та.

След ремонт на пътна-
та връзка на града с мо-
рето /ул. Гларус/ гаран-
тирахме безпрепятствен 
достъп на каварненци и 
гостите на общината до 
плажа и крайбрежните 
хотели и заведения. А 
след специални срещи с 

мобилните оператори свързахме малки-
те села със световната мобилна мрежа 
и доставчиците на интернет услуги.

Разбира се, има още много какво 

да се желае в областта на териториал-
ното развитие. За тази цел сме подо-
брили връзките с населението, лично 
гражданите на общината ни посочват 

проблеми и дават идеи за решаването 
им, на практика населението е най-точ-
ният коректив на дейността на Община 
Каварна, на който сме разчитали от 

първия до последния ден на мандата ми.
В годишните ми отчети с подроб-

ности е описано какво конкретно 
сме направили през всяка една 

от четирите години на мандата. 
То съвсем не е малко и хроника-
та проследява този изключително 
труден път в обстановка на ковид 

епидемия, инфлация и 
непрестанни промени 
в държавното упра-
вление. На практика 
се вижда, че Общи-
ната е била и майка, 
и баща на всяка една 
промяна, колкото и 
незабележимо да е 
минала тя за този или 
онзи наш съгражда-
нин – от почистената 
по пътя случайно или 
не изхвърлена хар-
тийка от някой си, та 
до ремонта на чети-
рите основни улици 
в Каварна и съживя-
ването на инвестици-
ите в започналото и 
замръзнало след това 
бурно строителство 
край морето.

През мандатата на-
правихме така, че след излизане от 
ковид епидемията община Каварна 
да бъде със собствено лице, надеждно 
място за живеене и инвестиции.
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Община Каварна има изключителни 
природни дадености за развитие на ту-
ризма. Трябва да прибавим и историята 
на нашия край, която буди интереса на 
хиляди българи и чужденци да ни посе-
щават или да се заселват тук.

Като кметски екип и общинска 

администрация през всички години 
на мандата 2019-2023 година сме 
работили туризмът да се развива и 
популяризира, инвестирали сме пряко 
или косвено в него, защото сме оценя-
вали, че той е страгически отрасъл за 
нас. Всички ресурси, с които разпола-
га нашата община, пряко или косвено 
са свързани с туристическия бизнес. 
От неговото състояние зависи жизне-
ното равнище на нашето население, 
независимо дали е заето в селското 
стопанство, в промишлеността, в 
културните ни структури, особено в 
туристическата база, в търговията, 
дори в образованието… Туризмът е 
основен източник на доходи за кавар-
ненци от Камен бряг до Иканталъка и 
Бялата лагуна.

При реализиране на специфичните 
цели „Стимулиране развитието на 
туризма“ и „Запазване на културно-ис-
торическото и природно наследство на 
общината“ усилията ни бяха насочени 
към популяризиране на културно-исто-
рическите забележителности и възмож-
ностите за различни видове туризъм на 
територията на нашата община:

- чрез участия на някои от най-голе-
мите международни туристически бор-
си с рекламен щанд - Международно 
туристическо изложение „Ваканция и 
СПА Експо“, гр. София, Международно 
туристическо изложение TTR, Букурещ, 
Румъния, и Международно туристиче-
ско изложение „Културен туризъм“, 
Велико Търново.

- чрез осъществените рекламни 
кампании – в „Дестинация България“ , 
Телевизия Евроком, с рекламна стра-
ница в списание „Черга“, „Пътеводител 
на България“ на издателство „Домино“, 
интервюта за местни и регионални 
печатни и онлайн медии, и специално-
то издание на вестник „Стандарт“ по 
повод Деня на българската община 
– 12.10.2022г.

Особено внимание през годините 
обърнахме на традиционните турис-
тически центрове – в приморската 

част на град Каварна, Камен бряг, нос 
Калиакра, „Яйлата“, зоната на  мест-
ност Иканталъка. Според финансовите 
възможности на оскъдния ни бюджет и 
с наши средства поддържахме инфра-
структурата и достъпа до обектите, 
постоянно сме в контакт със собствени-

ците и стопаните им, доколкото това е 
възможно. Има и проблеми, стремим се 
да ги решаваме и тях, но някои изцяло 
зависят от държавата, с чиято намеса 
се стремим да ги решим, като този със 

стопанисването на плажа „Болата“. 
Стремим се да надграждаме направено-
то преди нашето управление, както и да 
спазваме закона, който е недвусмислен 
за някои обекти и често среща остра 

реакция и дори неразбиране от страна 
на собствениците. Напротив, нашият 
стремеж е всичко да бъде законно, 
да нямаме проблеми с държавните 
институции. 

Визията ни за развитие на туризма 
включва съживяване на строителството 

на „замразените“ туристически 
обекти, нови инвестиции в тях 
и дори в някои по-малки вилни 
имоти. За нас това са нови 
работни места, нови приходи 
в населението и в общинския 
бюджет в следващите години.

Туризмът изисква здрав ико-
номически гръб по отношение 
на производството и снабдя-
ването с плодове, зеленчуци, 
млечни продукти, месо… 

Общинска администрация 
има изключителен принос за 
развитие на културния тури-
зъм на територията на нашата 
община. Богатият на значими 
културни събития живот, който 
организира кметският екип, 
допринася за значителен ту-
ристически поток, който носи 
приходи, но и за широка гама 
от реклама на общината, част 
от която е напълно безплатна 

за собствениците на хотели и заведе-
ния и е в пряка зависимост от равни-
щето на туристическия продукт, който 
те предоставят. Така стои въпросът 
и с множеството спортни прояви ор-

ганизирани от 
спортните ни 
клубове.

Даваме си 
сметка за ог-
ромните пора-
жения, които 
нанесоха ковид 
епидемията и 
войната в Ук-
райна, послед-
ствията за ту-
ризма и през 
тази година се 
оказаха теж-
ки, попречиха 
да се направят 
множество пла-
нирани инвес-
тиции. Надява-
ме се посетили-
те на общината 
ни по един или 
друг повод да 
са останали до-
волни и отново 
да ни посеща-
ват. От наша 
с т р а н а  н и е 
вече работим 
за следващия 
туристически 
сезон да бъде 
добър, с повече 
туристи и при-
ходи. 

Не бяха леки 
п о с л е д н и т е 
4 години и в 
земеделието. 

Чест прави на нашите земеделци, че 
преодоляха огромни трудности и оси-
гуриха много работни места и добри 
доходи за хората, включително разда-
дените ренти на собствениците на земя.

УТВЪРДИХМЕ ТУРИЗМА КАТО СТРАТЕГИЧЕСКИ 
ОТРАСЪЛ ЗА ОБЩИНА КАВАРНА
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Достатъчно е човек да посети Реги-
оналния ни исторически музей, за да 
се убеди, че още в древността община 
Каварна е била значим културен център 
по тези земи, дори и преди създаването 
на българската държава. През вековете 
каварненци са надграждали културното 
наследство, за да се утвърдим днес 
като съвременно огнище на българ-
щината.

През моя мандат моята цел бе да 
съхраня и надградя културно-истори-
ческото наследство на общината, да го 

обогатя и да го направя още по-достъп-
но за българската и международната 
общественост.

Аз и моят екип успяхме да продъл-
жим традиционно провежданите меж-
дународни и регионални фестивали и 
събития, някои от които се превърнаха 
през годините в запазена марка на 
Каврана. Веднага искам да добавя, че 
в обстановка на пандемията Ковид 19, 
на инфлация и политическа динамика 
по върховете на държавата това бе 
изключително трудно, а в определени 
случаи дори невъзможно от наложените 
противоепидемични мерки и липса на 
бюджет на държавата в определени 
периоди.

Въпреки това запазихме Театралния 
фестивал на любителските театри, с 
международно участие, Джулай мор-
нинг – с. Камен бряг, Джаз на село 
– с. Камен бряг, Миден и рибен фест, 
Празници на морето, Българево Рок, 
Празник на пъпеша – с. Българево. 
Обогатихме Културния календар с 
ново събитие – Юлски и Августовски 
нощи, в рамките на което за няколко 
дни се провеждаха концерти и ме-
роприятия  на открито. Обърнахме 
внимание на уникалното ни музейно 
и архитектурно наследство „Хамама“ 
с различни културни прояви през лет-
ните месеци.   

Продължих традицията, която в на-
чалото на моя мандат започнах с орга-
низирането на временни изложби във 
фоайето на общината. В контекста на 
честването на 145-та годишнина от Ка-
варненското въстание, община Каварна 
беше домакин на временна изложба, 
представяща непоказвани до момента 
оръжия от тази епоха,  документи и 

фотографии, свързани с личността на 
Амирата - водач на въстанието.

По моя инициатива беше организи-
рана постоянна изложба на открито, 
която е р поазположена върху същест-
вуващи метални ограждения по улица 
„Добротица“. Представена по този 
нетрадиционен начин, изложбата по 
естествен път се вписва в градската 
среда, така че минавайки през пеше-
ходната зона на Каварна всеки да се 
запознае с историята и развитието на 
нашия град в периода XVIII - XX век.

И през тази година продължиха архе-
ологическите проучвания на нос Чирак-
ман и на територията на Националния 
архиологически резерват Калиакра. 

Изградихме астрономическа обсер-
ватория в село Камен бряг, която даде 
възможност за развитие на един не 

много разработен туристически потен-
циал -  научният туризъм.

Запазих и продължих да развивам 
утвърдените формати на Културния 
календар на община Каварна. През 
мандата бяха реализирани традицион-
ните за Културния календар чествания 
от национален характер, свързани с 
годишнините от рождението на Христо 

Ботев, от обесването на Васил Левски, 
от Освобождението на България, 24 май 
– Деня на светите братя Кирил и Мето-
дий, на българската азбука, просвета и 
култура и на славянската книжовност, 1 
ноември – Деня на народните будители, 
Коледа и Нова година и други, както 
и годишнини с местно значение - 145 
години от Каварненското въстание – 
мащабно събитие, което ще се помни 
дълго с военния ритуал по поднасяне 
на венци и цветя пред паметника на 
водача на Каварненското въстание от 
1877 година Андрей Василев – Амира, с 
участието на представителният духов 
оркестър и представителна част на Во-
енноморските сили на България и Воен-
но-историческа възстановка „Защитата 
на Каварна – подвиг и мъжество“.

През мандата аз и моят екип органи-
зирахме поредица художествени и фото 
изложби, срещи с имените литературни 
творци, концерти, представяния на нови 
книги. 

Наши културни дейци гостуваха в 
чужди държави и разпръскваха там 
огъня на българщината.

Според финансовите си възможнос-
ти, допълнени с дарения, подпомагахме 
опазването и развитието на худо-
жествената самодейност в Каварна и 
по-малките селища. С признателност се 
отнасяме към дейността на читалищата 
като най-малките и самобитни огнища 
на културно-просветната дейност, 
особено за опазване на народното 
творчество.

Ще добява и изключителния принос 
за културния ни календар обогатен от 
работата на детските ясли и градини, 
на училищата и на Общински детски 
комплекс/ОДК/. Точно тук се запалва 
искрицата на патриотизма, а нашият 
принос бе да поддържаме и разгаряме 
този огън с помощта на преподаватели-
те и родителите, за което е и голямата 

ми благодарност.
Твърдя, че община Каварна е сред 

най-значимите днес центрове на бъл-
гарската археология, а пред нея стои 
и перспективата на подводната архео-
логия,  научния туризъм , в които не се 
съмнявам, че ще донесат големи изне-
нади с практикуването на най-съвре-
менните технологии.

ОТ ДРЕВЕН КУЛТУРЕН ЦЕНТЪР ДО
 СЪВРЕМЕННО ОГНИЩЕ НА БЪЛГАРЩИНА
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Образователната система на 
територията на община Каварна об-
хваща пет детски градини и четири 
училища.

Най-тежките проблеми за обра-
зованието през мандата 2019-2023 
година бе ковид епидемията. За 
пръв път бяхме изправени пред не-
познатата до този момент задача 
да осигурим дигитално обучение за 
децата, както и да опазим здравето 
на децата и педагогическия състав. 
Мога да кажа, че успяхме да се 
справим с този проблем, който се 

задава отново през тази есен, но 
вече имаме натрупан опит.

Общината дофинансира маломер-
ните паралелки и групи в детските 

градини и така осигури нормални 
условия за работа.

За съжаление, поради липса на 
деца се наложи да закрием две 
детски градини – в с. Вранино и  с. 
Раковски.

За всички пътуващи деца в за-
дължителна предучилищна възраст 
и за всички ученици беше осигурен 
безплатен превоз. Редовно беше 

осигуряван превоз на деца и уче-
ници от населените места, в които 
няма детска градина или училище. 
Възстановявани бяха транспортните 
разходи на педагогическия персо-
нал в детските градини, училищата 
и обслужващи звена.

През мандата всички училища 
работеха по националните про-
грами на МОН: „Оптимизиране на 
вътрешната структура на училища-
та”, „Изплащане на обезщетения 
на персонала”, „Целодневна орга-
низация на учебния ден”, „Училищен 
плод”, „Училищно мляко”.Всички 
обхванати деца и ученици получават 
безплатни плодове и млечни храни.

Осигурено бе дарение за ремонт 
на училището в Белгун, с което ние 
подменихме дограмите на

След закриването на двете учи-
лища в Септемврийци и Каварна, 
освободените педагози от тях се на-
значиха на работа  в други училища. 
В сградата на НУ„Братя Миладинови“ 
преместихме Общинския детски ком-
плекс. И така той стана по-достъпен. 
Извършихме на много места ремонт-
ни дейности.

Общината подпомагаше учас-
тието на учениците и децата в по-
редица национални и регионални 
прояви като конкурси и фестивали, 
от където много от тях се завърнаха 
с награди, признание и за работата 
на нашите педагози.

През мандата в община Кава-
рна тренировъчна и състезателна 
дейност осъществяват 9 спортни 
клуба – по карате, кикбокс, хандбал, 

тенис на корт, корабомоделизъм, 
баскетбол и два футболни клуба. 
Организирани бяха множество 
спортни прояви, включително на 

национално ниво, в които нашите 
спортисти ни зарадваха с много 
спечелени медали.

През летние месеци община Ка-
варна беше домакин на държавни 
първенства и спортни турнири, ня-
кои международни. Продължена  бе 
традицията на държавните първен-
ства  за настолни корабни модели и 
за радиоуправляеми яхти. Гордеем 
се с постиженията на клубовете по 
бойни спортове.

Със средства на общинаха по 
традиция  провеждаме ежегодно 
„Плувно лято”, където децата по-
лучават плувни умения и укрепват 
здравето си.

Интересна е и проявата бягане в 
пресечена местност – Sunrise Cliffs, 
която общината организира в парт-
ньорство с община Шабла.

През мандата продължихме да 
осъществяваме системно поддър-
жане на спортните обекти и съоръ-
жения. Съдействахме за  подготов-
ката и провеждането на спортните 
мероприятия. 

Изгради се нова спортна пло-
щадка в спортна зона, обособихме 
паркинг до спортната зала.

ОБЩИНА КАВАРНА НЕ ДОПУСНА КОВИД ЕПИДЕМИЯТА 
ДА РАЗРУШИ ОБРАЗОВАТЕЛНАТА СИСТЕМА

ОБЩИНА КАВАРНА ОСИГУРИ ФИНАНСОВА И 
ЛОГИСТИЧНА ПОДКРЕПА НА СПОРТНИТЕ КЛУБОВЕ



Когато говорим за бъдещето на 
община Каварна, ние сме длъжни да 
информираме нашата общественост 
какво правим за евроинтеграцията 
на района. 

През 4-годишния си мандат имах 
възможност да работя по разработ-
ването, спечелването и изпълнението 
на поредица проекти, които донесоха 
нови работни места, осигуриха сред-
ства за важни промени в изключител-
но трудната обстановка на пандемия, 
инфлация и политическа нестабил-

ност, както и на сполетялата ни бе-
жанска вълна, следствие на войната 
между Украйна и Русия.

Ще припомня на уважаваните изби-
ратели някои от тези проекти, които 
изпълнихме:

„Реконструкция и изграждане на 
улична мрежа на територията на 
община Каварна”, по подмярка “Ин-
вестиции в създаването, подобрява-
нето или разширяването 
на всички видове малка и 
мащаби инфраструктура” от 
мярка – 7  „ Основни услуги 
и обновяване на селата в 
селските райони” от Програ-
ма за развитие на селските 
райони в периода 2014 – 
2020 г. Проектът е отчетен и 
средствата са възстановени 
на общината;

„Изграждане, реконструк-
ция, ремонт, оборудване и/
или обзавеждане на спортна 
инфраструктура“ по подмяр-
ка 7.2 „Инвестиции в съз-
даване, подобряване или 
разширяването на всички 
видове малка по мащаби 
инфраструктура“ от мярка 
7 „Основни услуги и обно-
вяване на селата в селските 
райони“ от Програма за 
селските райони за периода 
2014-2020 г. Проектът е отчетен и 
средствата са верифицирани;

„Възстановяване и подобряване на 
природното наследство, културата 
и спорта на рибарската територия” 
на МИРГ Шабла – Каварна – Балчик. 
Проектът е отчетен и средствата са 
верифицирани;

Няколкото проекта за  Благоустро-
яване на зони за отдих в селата:  с. 
Камен бряг, с. Българево, с. Хаджи 

Димитър, с. Септемврийци,  и др.  от 
Националната Кампания „Чиста Окол-
на Среда”, финансирани от Предпри-
ятие за управление на дейностите по 
опазване на околната среда /ПУДО-
ОС/. Проектът е отчетен и средствата 
са верифицирани;

„Реконструкция, оборудване и об-
завеждане на СУ „Стефан Караджа“, 
по подмярка 7.2 „Инвестиции в създа-
ването на подобряването или разши-
ряването на всички видове малка по 
мащаби инфраструктура“ от мярка 

7 ”Основни услуги и обновяване на 
селата в селските райони” от ПРСР за 
периода 2014-2020 г.            

Проект: „Реконструкция и реха-
билитация на улична мрежа в гр. 
Каварна“ по Програма за развитие 
на селските райони за периода 2014-
2020 обявява процедура чрез подбор 
на проектни предложения на насоки 
за кандидатстване по процедура 

чрез подбор на проектни предложе-
ния № BG06RDNP001-7.017 – Улици 
„Строителство, реконструкция и/или 
рехабилитация на нови и съществу-
ващи улици и тротоари и съоръже-
нията и принадлежностите към тях“ 
по подмярка 7.2. „Инвестиции в съз-
даването, подобряването или разши-
ряването на всички видове малка по 
мащаби инфраструктура“ от мярка 
7 „Основни услуги и обновяване на 

селата в селските райони“ от Програ-
мата за развитие на селските райони 
за периода 2014 – 2020 г.;

Открита покана №3 „Климат“ по 
Резултат 4: „Повишена способност 
на местните общности да намаля-
ват емисиите и да се адаптират към 
променящия се климат“ по Програ-
ма: „Опазване на околната среда и 
климатични промени“, финансирана 
от Финансовия механизъм на Евро-
пейското икономическо пространство 
2014-2021 г., Проект: „Черноморска 

Електромобилност“;
Проект: „Доставка на ком-

постери за биоразгради-
ми отпадъци за домашна 
употреба“, във връзка с 
кандидатстване на община 
Каварна за отпускане на 
безвъзмездна помощ от 
Предприятието за управле-
ние на дейностите по опаз-
ване на околната среда по 
приоритет 4 - Безвъзмездно 
предоставяне на домакин-
ствата на компостери за зе-
лени и други био отпадъци;

Проект: „Облагородяване 
на крайбрежна зона в гр. 
Каварна“, който е разделен 
на два етапа:

Етап I: „Изграждане на 
пътно платно в обхват от 
O.T. 1236 до O.T.1246 по пла-
на на уличната регулация на 
гр. Каварна“, включен в ка-
питаловия списък на община 

Каварна за 2022 г. и
Етап II: ,,Изграждане на крайбреж-

на пешеходна алея в обхват от O.T. 
1236 до O.T.1246 по плана на улич-
ната регулация на гр. Каварна“ на 
проекти: BG14MFOP001-4.103, Мярка 
МИРГ-ШКБ-2.1.1 „Инвестиции в мно-
гообразна публична инфраструктура 
свързана с рибарската общност и 
морския потенциал на територията” 

от Стратегия за ВОМР на МИРГ Ша-
бла – Каварна – Балчик;

Проект: „Внедряване на мерки за 
енергийна ефективност в системата 
за външно изкуствено осветление в 
община Каварна» BGENERGY-2.001 
- Рехабилитация и модернизация на 
общинската инфраструктура - систе-
ми за външно изкуствено осветление 
на общините

БЪДЕЩЕ ЗА КАВАРНА 7

ЕВРОИНТЕГРАЦИЯ



Подобряване на пътната инфраструк-
тура с цел намаляване на риска от 
пътни произшествия.

Сигурност. Изграждане и подмяна на 
улично осветление на територията на 

гр. Каварна и прилежащите села.
Осигуряване на видеонаблюдение с 

цел сигурност и съдействие на органите 
на реда.

Подобряване на училищната инфра-
структура чрез енергийна ефективност, 
ремонт на спортни площадки и благоу-
строяване на прилежащи пространства.

Подобряване и модернизация на 
услугите по сметосъбиране и смето-
извозване.

Поддържане на зелени площи и пар-
кови пространства.

Организиране  на дейностите по 
пребиваване, престой и ползване на 
културно исторически обекти.

Превръщането на нос Чиракман в 
достъпна и желана дестинация за жи-
телите и гостите на общината.
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Изграждане на достъпна среда в 
обществените сгради.

Възстановяване и облагородяване 
на емблематични чешми в общината с 
приоритет Крайбрежна зона.

Подмяна на критична водопреносна 
мрежа в община Каварна.

ЕЛЕНА БАЛТАДЖИЕВА – ГЛАВНИ 
АНГАЖИМЕНТИ КЪМ ГРАЖДАНИТЕ НА КАВАРНА 

ПРИ СПЕЧЕЛВАНЕ НА ВТОРИ МАНДАТ:
Разширяване на обхвата на канали-

зационната мрежа в гр. Каварна.
Регулярно почистване на гробищни 

паркове и изграждане на помещения 
за погребално обредна дейност, както 
и инфраструктура по достъпност.

Развитие на инфраструктурата под-
помагаща дейностите по риболов и 
аквакултури.

Създаване на благоприятна инфра-
структура с цел изграждане на Каварна 
като желана туристическа дестинация.

Създаване на механизми за подпома-
гане на нашите деца с образователна 
цел да учат и да се завърнат и работят 
за Каварна.

Провеждане на разговори с бизнеса 
за съдействие и създаване на кадри в 
полза на Каварна. /Съзнавам, че фор-
мулата за оставане на младите хора 
в Каварна е почти невъзможна, но ние 
сме длъжни да опитаме по всички въз-
можни начини/. 

Ако ми гласуват доверие гражданите 
на Каварна, ще продължим в 
развитието на всички поети и 

започнати направления с нови сили.
Ние сме чисти в сметките си и 

показахме, че не ни е страх от отделни 
личности и лобита.

ПРИЗОВАВАМ ВСИЧКИ 
ИЗБИРАТЕЛИ ДА УЧАСТВАТ В 
МЕСТНИТЕ ИЗБОРИ! ЗАЕДНО 

МОЖЕМ ДА ПРОДЪЛЖИМ 
РАЗВИТИЕТО НА ОБЩИНА 

КАВАРНА ЗА ЕДНО ПО-ДОБРО 
БЪДЕЩЕ С НОМЕР 69 В 

БЮЛЕТИНАТА! 

ЕЛЕНА БАЛТАДЖИЕВА – ПОСЛАНИЕ 
КЪМ ГРАЖДАНИТЕ НА КАВАРНА:


